
 
 

 

 
 

 

 

ZAPISNIK 

 

sa 33. sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 
održane 29. svibnja 2020. godine u NŠD Gradski vrt u Osijeku, 

 Kneza Trpimira 23 s početkom u 9,00 sati 
 

 

Nazočni članovi Nadzornog odbora: 

 

1. Marin Babić, predsjednik 

2. Goran Mikan, zamjenik predsjednika 

3. Siniša Miletić, član 

4. Marijana Sertić, član 

5. Katica Šobat, član 

 

 

Ostali nazočni:  

- Nataša Brčić, član Uprave – direktorica Društva 

- Elza Pintar, zapisničar 

 

Sjednicu otvara i vodi Predsjednik Nadzornog odbora Marin Babić temeljem Odluke o izboru broj 

NO-20/18. od  01. 02. 2018. godine. Predsjednik Nadzornog odbora konstatira da je sjednica 

sazvana sukladno ZTD i DU, te da Nadzorni odbor ima potrebnu većinu za pravovaljano 

odlučivanje. 

Predsjednik Nadzornog odbora daje na glasovanje prijedlog  dnevnog reda, te konstatira da je 

jednoglasno utvrđen sljedeći  

 

 

D N E V N I   R E D: 

 
1. Verifikacija Zapisnika sa 30. sjednice Nadzornog odbora održane 28. veljače 2020. godine; 

 Prilog: Tekst nacrta Zapisnika sa 30.  sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 

održane  28. veljače 2020. godine; 
2. Verifikacija Zapisnika sa 32. sjednice Nadzornog odbora održane 30. travnja 2020. godine; 

 Prilog: Tekst nacrta Zapisnika sa 32.  sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 

održane  30. travnja 2020. godine; 

3. Davanje suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Plana nabave za 2020. godinu broj:439/20. 

od 30.04.2020. godine: 

Prilog: Odluka o izmjenama i dopunama Plana nabave za 2020. godinu broj:439/20. od 30.04.2020. 

godine: 

4. Davanje suglasnosti na Odluku o Cjeniku usluga na hipodromu Pampas broj:440/20. od 30.04.2020. 

Prilog: Odluku o Cjeniku usluga na hipodromu Pampas broj:440/20. od 30.04.2020. godine; 

 

ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 
 

OSIJEK, Kneza Trpimira 23  

OIB : 89861654362 

IBAN : HR6123600001102298154 

 

TELE FON : 031/285-500     

EMAIL:  info@sportski - objekti.hr   



 
 

 

5. Davanje suglasnosti na Odluku o Cjeniku usluga TC Perivoj kralja Tomislava broj:453/20. od 

05.05.2020. godine; 

Prilog: Odluku o Cjeniku usluga TC Perivoj kralja Tomislava broj:453/20. od 05.05.2020. godine; 

6. Davanje suglasnosti na Odluku o Cjeniku prodaje pića i sladoleda na Gradskim bazenima 

broj:546/20. od 26.05.2020. godine; 

Prilog: Odluku o Cjeniku prodaje pića i sladoleda na Gradskim bazenima broj:546/20. od 

26.05.2020. godine; 

7. Pitanja i prijedlozi. 

 

 

AD 1. 

 

Predsjednik Nadzornog odbora pitao je članove Nadzornog odbora imaju li primjedbe na Tekst 

Zapisnika sa 30. sjednice Nadzornog odbora održane 28. veljače 2020. godine. 
 

Kako  nije bilo primjedbi  jednoglasno je  usvojen Zapisnik sa 30. sjednice Nadzornog odbora 

održane 28. veljače 2020. godine. 
 

 

AD 2. 

 

Predsjednik Nadzornog odbora pitao je članove Nadzornog odbora imaju li primjedbe na Tekst 

Zapisnika sa 32. sjednice Nadzornog odbora održane 30. travnja 2020. godine. 
 

Kako  nije bilo primjedbi  jednoglasno je  usvojen Zapisnik sa 32. sjednice Nadzornog odbora 

održane 30. travnja 2020. godine. 
 

 

AD 3. 
 

Uvodno izlaganje po ovoj točki dnevnog reda dala je direktorica Društva. Ona je istakla da smo u 

objektu hipodrom Pampas izgradili 12 novih boksova. Sada moramo napraviti vrata za boksove. 

Budući da ove radove nismo planirali Planom nabave za 2020. godinu moramo izmjeniti Plan 

nabave kako bi i ove radove odnosno ugradnju i montažu riješili. 

 

Na upit Predsjednika Nadzornog odbora koliko ima na hipodromu boksova, direktorica je 

odgovorila da ih ima 30-ak. 

 

Budući da  nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao ovu Odluku o izmjenama i 

dopunama Plana nabave za 2020. godinu na glasovanje te je jednoglasno donesena sljedeća 

 

 

O D L U K A 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Odluku o izmjenama i dopunama Plana nabave za 2020. godinu 

broj:439/20. od 30.04.2020. godine: 

 
Odluka o izmjenama i dopunama Plana nabave za 2020. godinu broj:439/20. od 30.04.2020. godine 

prilog je ovom Zapisniku. 

 

Broj: NO-82/2020. 
 

 

 



 
 

 

AD 4. 

 

Uvodno izlaganje po ovoj točki dnevnog reda dala je direktorica Društva. Ona je istakla da smo 

zadnjih godinu dana puno uložili u objekt hipodrom Pampas. Promijenili smo azbestno krovište na 

dvorani, izmjenili smo pijesak u hali za lonđiranje. Kupili novu mehanizaciju za održavanje, traktor 

i kosilice. Obnovili boksove. U dogovoru sa Konjičkim klubom povećali bi cijenu naših usluga. U 

odnosu na hipodrome u drugim gradovima naša  cijena usluga je još uvijek najniža. 

 

Budući da  nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao ovu Odluku o Cjeniku usluga 

na hipodromu Pampas  na glasovanje te je jednoglasno donesena sljedeća 

 
 

O D L U K A 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Odluku o Cjeniku usluga na hipodromu Pampas broj:440/20. od 

30.04.2020. godine. 

 

Odluku o Cjeniku usluga na hipodromu Pampas broj:440/20. od 30.04.2020. godine prilog je ovom 

Zapisniku. 

 

Broj: NO-83/2020. 
 

 

AD 5. 

 

Uvodno izlaganje po ovoj točki dnevnog reda dala je direktorica Društva. Ona je istakla da se ovaj 

cjenik korištenja terena u TC Perivoj kralja Tomislava nije mijanjao i neće se mijenjati. Obzirom 

na razdoblje korona virusa kada objekt nije radio, korisnicima koji imaju godišnje karte dopustiti će 

se jednogodišnje korištenje, odnosno korištenje i u idućoj godini, ovo je samo potvrda cjenika. 

 

Budući da  nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao ovu Odluku o Cjeniku usluga  

TC Perivoj kralja Tomislava na glasovanje te je jednoglasno donesena sljedeća 

 
 

O D L U K A 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Odluku o Cjeniku usluga TC Perivoj kralja Tomislava broj:453/20. 

od 05.05.2020. godine 

  

Odluka o Cjeniku usluga TC Perivoj kralja Tomislava broj:453/20. od 05.05.2020. godine prilog je 

ovom Zapisniku. 

 

Broj: NO-84/2020. 
 

 

AD6. 

 

Uvodno izlaganje po ovoj točki dnevnog reda dala je direktorica Društva. Ona je istakla da je ovaj 
Cjenik prodaje pića i sladoleda na Gradskim bazenima trebalo uskladiti sa tržišnim cijenama i 

promjenama raznih novih vrsta sladoleda na tržištu. 

 

Budući da  nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao ovu Odluku Cjeniku prodaje 

pića i sladoleda na Gradskim bazenima na glasovanje te je jednoglasno donesena sljedeća 
 



 
 

 

O D L U K A 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Odluku Cjeniku prodaje pića i sladoleda na Gradskim bazenima 

broj:546/20. od 26.05.2020. godine 

 

  

Odluka o Cjeniku prodaje pića i sladoleda na Gradskim bazenima broj:546/20. od 26.05.2020. godine 

prilog je ovom Zapisniku. 

 

Broj: NO-85/2020. 
 

 

AD 7. 

 

Pod ovom točkom dnevnog reda direktorica Društva upoznala je članove Nadzornog odbora da bazeni  

RC Copacabana ove godine neće biti otvoreni za posjetitelje. Grad Osijek odobrio je rekonstrukciju 

objekta i kreditno se zadužio za 15.000.000,00 kn. Ova obnova bila je krajnje potrebna a i jedna godina 

morala se reskirati. Daljinsko očitanje vode pokazalo je da voda iz cijevi oko bazena odlazi u zemlju., 

odnosno svuda. Nalazi analize vode pokazali  bi da voda nije bakteriološki ispravna i nije za kupanje. 

Obzirom na stanje vezano uz korona virus, nitko nam ne bi dao odobrenje za rad sa bakterijološki 

neispravnom vodom. Cijevi u zemlji, kao i filter stanica nisu se obnavljali od 1976 godine. 

Građanima ćemo ponuditi kupanje na lijevoj obali Drave uz RC Copacabanu. To ćemo održavati 

zajedno sa Hrvatskim vodama. 

Budući da ne postoji Pravilnik o radu kupališta i da Grad Osijek još nije donio konačnu Odluku još ne 

znamo sve detalje i naše obveze vezano uz rad kupališta. 

Nastojati ćemo pružiti što bolju uslugu: garderobe, ležaljke, WC. Ugostiteljsku uslugu pružiti će 

zakupnik restorana Kopika. Ograda će biti uz bazene, kako bi prostor za odmor bio veći. Postojeća 

igrališta ćemo nastojati osposobiti i prilagoditi novim uvjetima. 

 

NŠDGV je bila mobilizirana i nastojati ćemo od države dobiti neka sredstva za to. 

U ŠD Zrinjevac radovi su pri kraju. Što se tiče izmene parketa izgleda da je Središnji državni ured za 

sport odustao od tog projekta, ali o tome još nismo obaviješteni. 

 

Budući da više nije bilo pitanja i prijedloga sjednica je završena u 9,30 sati. 

 

 

  

Zapisničar:                                                                                Predsjednik Nadzornog odbora: 

Elza Pintar, dipl.iur.                                                                        Marin Babić, mag.oec 
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